

Shenzhen Lifotronic Technology Co., Ltd.

Date: 11.03.2022

To whom it May concern

Declaration


With this letter we would like to inform you that according to the trials of Antigen Rapid Test Kit SARS-CoV-2 Antigen (GICA) conducted by our company, it was confirmed that the stability of the antibody-colloidal conjugate and antibodies fixed on the membrane, persists for a period exceeding the documented shelf life.

Hereby declare, that the actual shelf life for product with lot number SAR2100200 (SARS-CoV-2 Antigen (GICA) is 30 months, subject to proper storage and transportation conditions.

Настоящим письмом уведомляем, что на основании проведенных внутренних испытаний набора экспресс-тестирования иммунохроматографического с коллоидным золотом для качественного обнаружения антигена коронавируса SARS-CoV-2 в мазке из носоглотки и ротоглотки для диагностики in vitro (SARS-CoV-2 Antigen (GICA) было подтверждено, что стабильность конъюгата антител с коллоидным золотом и антител, закрепленных на мембране, сохраняется в течение срока, превышающего срок годности.

Таким образом, истинный срок годности для товара с номером партий SAR2100200 (SARS-CoV-2 Antigen (GICA) составляет 30 месяцев при соблюдении надлежащих условий хранения и транспортировки.

Stamp
Signature



Danlu Liu

Sales Manager